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Rada města 

- konstatovala, že hlavní prioritou návrhu rozpočtu města na rok 2011 musí být 

spolufinancování připraveného projektu zateplení všech objektů místní Základní školy, 

Mateřské školy a Základní umělecké školy a změna systému vytápění budov Základní 

školy, když město již písemně obdrželo od Státního fondu životního prostředí ČR 

registrační listy těchto akcí (došlo 24.11.2010)  

- souhlasí s návrhem zpracovatele projektu „Zateplení objektů Základní školy, Mateřské 

školy a Základní umělecké školy v Jablonci nad Jizerou“ (firma EKO POINT Praha) a 

správce majetku města, aby byla zahájena jednání ve věci zajištění odborného 

stavebního dozoru pro vlastní realizaci projektu 

- schválila komise rady města (členství bylo s navrženými kandidáty projednáno a bylo jimi 

přijato) ve složení: 

 komise bytová a majetku města  –  předseda MUDr.Antonín Puskarčík,  

              členové Ivan Kozák, Mgr.Jiří Šimůnek,  

              Radislav Veselouš, Zdeněk Vrána ml. 

 komise životního prostředí    –  předseda MUDr.Jaroslava Puskarčíková,  

              členové Michal Vrána, Hana Vaňková, Libor Hnyk,  

              František Klimenta 

 komise zdravotní a sociální   –  předseda Jarmila Hanyková,  

              členové Marie Švandová, Jana Zuzánková,  

              Mgr.Zuzana Křížová, Adéla Vránová 

- projednala žádost firmy VČE – montáže, a.s. Pardubice (zpracovatel projektové 

dokumentace na akci „Bratrouchov – VN, TS, vývod nn“ pro ČEZ Distribuce, a.s.) o souhlas 

města se smlouvou budoucí na zřízení věcného břemene na parcelách v majetku města , 

které budou touto stavbou dotčeny (pro účely provozu, údržby a oprav) 

* usnesení: rada ponechává tento bod otevřený a požaduje, aby projektant vysvětlil 

zvolenou trasu nově budovaného kabelového vedení VN (v několika úsecích je vedena 

vždy částečně v místní komunikaci a částečně mimo místní komunikaci po sousedních 

parcelách, tím však dojde k podstatným změnám kvality povrchu MK v krátkých úsecích za 

sebou ...), když město již před časem dalo souhlas k uložení prakticky celého 

projektovaného vedení do místní komunikace s podmínkou obnovení jejího zpevněného 

povrchu a na tomto svém stanovisku nic nemění 

- projednala nabídku firmy PASEO, s.r.o. Praha týkající se úplatné propagace města na 

jejím portálu Vyletnik.cz 

* usnesení: rada nemá o tuto formu propagace města zájem 

- vzala na vědomí oznámení Státního archivu Semily, že dne 14.12.2010 bude na MěÚ 

Jablonec nad Jizerou provedena státní kontrola spisové služby 

- projednala oznámení firmy SKS, s.r.o. Jablonec nad Nisou, kterým upravuje cenu za 

výsyp nádob na směsný komunální odpad pro rok 2011 (sběr, svoz a odstranění – týká se 

popelnic, i pytlového sběru směsného komunálního odpadu) o + 2% 

* usnesení: s platností od 1.1.2011 rada stanovuje úhrady za odstranění komunálních odpadů 

vznikajících na území města následovně: 

KUPÓN (samolepící) PRO JEDNORÁZOVÝ VÝVOZ   a 

POPELNICE (ocelová, plastová) o objemu 110 l ............................... 60,- Kč 

PLASTOVÝ PYTEL s logem oprávněné osoby  

určený k vkládání zbytkového komunálního odpadu 

- o objemu   60 l ............................................................................... 31,- Kč 

- o objemu 110 l ............................................................................... 60,- Kč 
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Úhrady za ukládání směsného komunálního odpadu na sběrném dvoře a u 

obsluhovaných velkokapacitních kontejnerů zůstávají beze změny, likvidace 

nebezpečných složek komunálního odpadu (odstraňovaných skrze sběrné místo a 

prostřednictvím dvakrát ročně organizovaného svozu nebezpečného odpadu) a využitelných složek 

komunálního odpadu (jako sklo čiré a barevné, kovy, papír, plasty z domácností, PET-lahve, 

nápojové kartony Tetrapak) je občanům města nadále poskytována zdarma 

- vzala na vědomí informaci Stavebního úřadu Rokytnice nad Jizerou o tom, že bylo 

dokončeno řízení ve věci nového Územního plánu města Jablonec nad Jizerou a tento 

může být při nejbližším veřejném zasedání zastupitelstva města schválen a vydán 

- projednala žádost nestátního zdravotnického zařízení Hospic Anežky České v Červeném 

Kostelci o finanční pomoc na provoz hospice  

* usnesení: rada nesouhlasí s poskytnutím finanční pomoci žadateli; město podporuje 

sociální a pečovatelské aktivity místních subjektů  a subjektů v nejbližším okolí, když zde 

spatřuje reálnou možnost využití nabízených služeb i místními občany; i vzhledem ke své 

finanční situaci však nemůže jít s finanční podporou nad tento rámec 

- projednala žádost Sjednocené organizace nevidomých a slabozrakých ČR SONS, 

oblastní odbočky Semily o finanční podporu na činnost v roce 2011 

* usnesení: rada nesouhlasí s poskytnutím finanční pomoci žadateli 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Úplnost a správnost potvrzují: Ing.Miroslav Kubát, v.r.   

           Václav Hájek, v.r. 


